

JUNE 5-7, 2020 | CHENGDU, CHINA

IWPR 2020

5th International Workshop on Pattern Recognition

PUBLICATIONS

- All accepted papers will be published into Conference Proceedings, and submitted for Scopus, Ei Compendex, etc.
- Note: IWPR 2016-2018 conference proceedings have been indexed by Ei Compendex and Scopus already.
- IWPR2019 conference proceedings have been published by SPIE, and submitted for Ei Compendex and Scopus.

CONTACTS

Ms. Miya Hu
iwpr2016@vip.163.com
86-132-9000-0003
www.icopr.org

TECHNICAL SPONSORED BY



In recent years, pattern recognition has become a hot research branch thanks to the recent advances of machine learning driven by big data.

IWPR was established in 2016 and was successfully held in Tokyo, Japan (2016), Nanyang Technological University, Singapore (2017), Jinan University, China(2018), Southeast University, China (2019).

With this end in view, it's a great pleasure for us to invite you to participate in 2020 5th International Workshop on Pattern Recognition during June 5-7, 2020 in Chengdu, China.

CALL FOR PAPERS

Track 1: Computer Vision

Track 2: Biomedical Image Analysis

Track 3: Pattern Recognition and Machine Learning

Track 4: Image, Speech, Signal and Video Processing

Track 5: Document Analysis, Biometrics and Pattern Recognition Applications

More details, please visit: <http://icopr.org/cfp.html>

SUBMISSION

- Full Paper (publication and oral presentation)
- Abstract (oral presentation only)
- Electronic Submission System (Click)

IMPORTANT DATES

Submission Deadline:	January 20, 2020
Acceptance Notification:	February 10, 2020
Registration Deadline:	February 25, 2020
Early Bird Registration:	February 25, 2020

SUPPORTED BY



2020年6月5-7日 | 中国成都

IWPR 2020

2020年第五届模式识别国际研讨会

出版检索

- IWPR 2020 被接受的文章将出版到会议论文集，并提交Ei Compendex以及Scopus检索。
- IWPR 2016-2018的会议论文集均由SPIE出版，并已经被Ei Compendex以及Scopus检索。
- IWPR 2019会议论文集已由SPIE出版，并已提交Ei Compendex以及Scopus检索。

联系方式

会议负责人：胡女士
iwpr2016@vip.163.com
86-132-9000-0003
www.icopr.org

TECHNICAL SPONSORED BY



近年来，由于大数据驱动的机器学习的最新进展，模式识别已经成为一个热门的研究分支。IWPR会议发起于2016年，分别于2016年在日本东京，2017年在新加坡南洋理工大学，2018年济南大学，2019年在东南大学成功举办。

鉴于全世界模式识别的快速发展，关注最先进的研究和开发以及促进多学科研究领域的合作，2020年第五届模式识别国际研讨会定于2020年6月5日至7日在中国成都举办，得到了东南大学，济南大学，中国海洋大学等学校的支持。

征稿主题

专题1：计算机视觉

专题2：生物医学图像分析

专题3：模式识别与机器学习

专题4：图像，语音，信号和视频处理

主题5：文档分析，生物识别和模式识别应用

更多主题，请访问：<http://icopr.org/cfp.html>

投稿方式

- 全英文投稿，不少于5页
- 全文（口头报告+出版）
- 摘要（仅口头报告）
- 投稿请通过电子投稿系统（请点击此处）

重要日期

投稿截止日:	2020年1月20日
录用通知日:	2020年2月10日
注册截止日:	2020年2月25日
享受早鸟价截止日:	2020年2月25日

SUPPORTED BY

